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Aanwezig: Elias (voorzitter), Van Meenen, Öztürk, Van Laar, Kuiper, 

Tigchelaar, Bakker (adviseur), Van Gils (adviseur), Wijnmalen (projectleider 

ambitiedocument), Van der Leeden (griffier) 

 

 

1) De heer Elias stelt voor te beginnen met het bespreken van de concept-

brief  aan het Presidium. De heer Elias merkt op dat in de brief het 

Presidium wordt geadviseerd meer tijd te nemen om meerdere 

hoofdvarianten op te stellen en nader te bekijken. 

De heer Elias vraagt de leden te reageren op de brief. 

Mevrouw Tigchelaar is akkoord met de brief. 

De heer Kuiper vindt het van groot belang dat de BBC goed haar werk 

moet kunnen doen en de leden de tijd krijgen om ook haar achterbannen 

te raadplegen. De heer Kuiper merkt hierbij wel op dat de BBC niet op de 

stoel moet zitten van de beslissers en geen blokkade moet opleggen in dit 

stadium waardoor het proces onnodig wordt vertraagd. 

De heer Öztürk kan zich vinden in de strekking van de brief en heeft nog 

een aanvulling (en deze reeds doorgegeven aan de griffier) op het verslag 

van de vorige vergadering. De BBC gaat hiermee akkoord en de griffier zal 

het verslag aanpassen. 

De heer Van Laar vindt het tot dusver een merkwaardig proces omdat er 

over de uitgangspunten van de renovatie nog geen overeenstemming is. 

De heer van Laar is van mening dat er moet worden nagedacht over de 

uitgangspunten. De heer Van Laar merkt op dat de verschillende 

gebruikers(groepen) van het Tweede Kamergebouw (waaronder de 

bezoekers) een inventarisatie zouden moeten maken van hun wensen en 

ideeën en die vervolgens op te nemen in het ambitiedocument. Het is nu 

bijvoorbeeld niet duidelijk of er goed onderzoek is gedaan naar de 

toegankelijkheid van het gebouw. 

De heer Van Meenen vindt het een prima brief en sluit zich aan bij de 
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opmerkingen van de vorige sprekers. De heer Van Meenen merkt hierbij 

wel op dat er een helder tijdpad (voor het opstellen van de varianten en 

het vervolmaken van het ambitiedocument) moet komen. 

De heer Elias merkt op dat de brief aan het Presidium een procesdocument 

is met als voornaamste doel om tijd te kopen. Door het in beeld krijgen 

van meerdere varianten wordt richtinggevende besluitvorming door de 

Kamer mogelijk gemaakt.  

Dit mag overigens niet betekenen dat er veel vertraging in het proces 

wordt gecreëerd. Het is niet de bedoeling dat de BBC besluitvorming over 

de hoofdrichting van de renovatie voor de zomer zal  blokkeren. Door voor 

de zomer een keuze te maken kan men door. 

De heer Bakker stelt voor de review alsmede de beantwoording van de 

vragen van de BBC over de review toe te voegen als bijlage bij de brief. De 

BBC stemt hiermee in. De heer Bakker stelt vervolgens voor de brief ter 

kennisname te brengen aan het Rijksvastgoedbedrijf. De heer Elias merkt 

op dat dit alleen kan als de voorzitter van het Presidium toestemming  

geeft de brief ondershands aan het RVB te doen toekomen. De heer Bakker 

merkt tenslotte op dat de BBC nog de tijd heeft om verder te gaan met het 

ambitiedocument. 

De heer van Gils merkt op dat de renovatiepannen voor 80-90% techniek 

georiënteerd zijn. 

2) De bestuurlijke stuurgroep o.l.v. Spies heeft de BBC de mogelijkheid 

gegeven een lid af te vaardigen aan de stuurgroep. De BBC besluit dat de 

heer Elias de BBC zal vertegenwoordigen in de stuurgroep. De heer Van 

Meenen is zijn plaatsvervanger.  

In de volgende vergadering zal de BBC een ondervoorzitter benoemen. 

   

 

De griffier voor dit verslag, 

Van der Leeden 


